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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szijjártó Péter, külgazdasági és külügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan választották ki a lélegeztetőgépek 
beüzemelését végző cégeket?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A napokban kiderült, hogy nem csak a lélegeztetőgépek beszerzésére, hanem azok beüzemelésére is
jelentős  összeget  költött  a  Kormány.  Ezek  voltak  azok  a  lélegeztetőgépek,  amelyek  egységára
rendkívül  magas  volt,  amelyet  a  külügyminisztérium  a  megrendelt  lélegeztetőgépek  számának
nagyságával  magyarázott,  azt  állítva,  hogy  a  lélegeztetőgépek  beszerzésének  mennyisége  az
egységárat is megemelte.

Ezen gépek beüzemelését  két  vállalkozás  végezte  a  HVG információ  szerint.  Ezek  között  volt
évekig  alkalmazott  és  bevétel  nélkül  „működő”  vállalkozás  is,  amelynek  egyébként  eredeti
tevékenysége  szállítmányozásra  és  programozásra  terjed  ki,  nem  egészségügyi  eszközök
beszerelésére. Ezeket a cégeket megfelelő referenciákkal rendelkező, ilyen feladatokra szakosodott
cégek helyett választották ki.

Bizonyára Miniszter Úr is egyetért velem abban, hogy a lélegeztetőgépek szakszerűtlen beszerelése
akár emberi életekbe is kerülhet. Fontos volna ismerni, hogy miért ezeket a cégeket választották ki
annak érdekében, hogy a magyar társadalom nyugodtan bízhasson abban, hogy a kórházba kerülve
megfelelően beszerelt eszközökkel fognak ellátást kapni.

Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat:

1)  Miért  bízott  meg  a  Kormány egy évek  óta  alkalmazottak  és  bevétel  nélkül  tengődő,  közúti
fuvarozással és programozással foglalkozó céget erre a feladatra?

2)  Miért  kapott  ez  a  cég  nagyobb  megbízást,  mint  a  hosszú  ideje  ezen  a  területen  dolgozó,
referenciákkal rendelkező vállalkozás?



3) Mi alapján részesítették előnyben a lélegeztetőgépekkel kapcsolatban semmilyen tapasztalattal
nem rendelkező céget?
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